



Business Description

Skeetas restaurant is a family owned and operated business for over 25 years, currently located waterfront to the Batavia Coast Marina precinct.

We serve meals and drinks 15 hours a day from 6.30am to 9.30pm, 364 days a year.

Our passion for fine food and great service has flowed through generations.

We want to give you the best, most unique dining experience we can; to locals and visitors alike.

We catered for many tour groups over this time, and are flexible in creating menus to suit your needs.

In September 2016 Skeetas were awarded the Best Dining Experience category in the *Best of Geraldton Awards* whilst competing with over 35 other business between over 1200 votes. We were also honored to win the 2016 Mid West Business Excellence Awards: Large Business category, and were a finalist in the WA State Awards for Business Excellence.

关于我们的故事

Skeetas是一家经营超过25年的家族餐厅，坐落于西澳大利亚海滨巴达维亚海岸 (Batavia Coast Mariana) 的码头区。

我们每日营业15小时，从早上6点半到晚上9点半提供餐点及饮品，整年营业364天。

我们秉承世代的热忱，为当地居民和游客提供高品质的食物和优越的服务，为每一位美食爱好者创造独特的用餐体验。

我们同时可承接多个旅游团体，并且能弹性化定制适合您的菜单。

2016年9月，我们的餐厅荣获西澳大利亚地区中西部地区最佳晚餐体验殊荣，在35家餐厅的激烈竞争里脱颖而出且获得超过1200张投票。我们也荣耀於赢得2016西澳大利亚中西部商业杰出奖项（大型商业类别），同时入围了西澳州政府卓越商业奖。



Trading Hours

Open 7 days a week

Monday– Sunday 6.30am– Midnight (last orders for kitchen 9.30pm) Closed Christmas Day

Address: 3,219 Foreshore Drive, (Ground Floor of Mantra Complex) Batavia Marina Precinct

营业时间

每 12 25

周一到周日 上午6: 30到午夜（最后点餐时间为晚上9: 30）

地址：3219 Foreshore Drive, Batavia Marina Precinct西澳大利亚巴达维亚码头

Payment Method

We accept EFTPOS, cash, credit cards- mastercard, visa card, American express, UnionPay

付款方式

我们接受银联卡，电子付款，现金，万事达卡，维萨卡，美国运通卡

Standard Restaurant Reservations

Landline number +61 8 99641619

Email: haley@skeetas.com.au

Website: www.skeetas.com.au

预定方式

预订电话 +61 8 9964 1619

电子信箱: haley@skeetas.com.au

餐厅官网: www.skeetas.com.au





Group Bookings

Speak to the restaurant manager

Haley Morris: 0409880106

haley@skeetas.com.au

We recommend our guests to book a table, as we are often busy and tables on the balcony and with the best views are taken and booked first.

团体预定

请联系餐厅经理

海莉-莫里斯：0409 880 106

电子信箱 haley@skeetas.com.au

我们诚心建议我们的客户提前预定座位，以便优先选择非常紧俏、享有最佳视野的户外阳台区位置





Facilities/ Services

Skeetas Restaurant has a small bar license which enables you to purchase drinks without the need to purchase a meal.

We have access to Chinese Language Service, please ask your waitperson.

We are licensed to seat up to 120 people.

BYO (Bring Your Own) alcohol is not permitted.

We kindly ask you to wait at reception to be seated, to ensure you are not sat at a booked table.

We offer amazing table service, no need to order at the counter.

We have highchairs available and colouring-in activities to offer for children.

We can cater for all dietary requirements including vegan, gluten free and lactose free diets.

We have a disabled access, alongside our main entrance.

设施 / 服务

Skeetas 餐厅里包含一个小酒吧，能提供您单点饮品而无须用餐。

我们提供中文服务，请询问您的服务生。

我们至多能提供120人的座位。

禁止携带私人饮品

我们诚挚请您等候柜台带位，确保您是坐於预定的位子上。

我们提供很好的桌边服务，无需到柜台点餐。

我们提供幼儿座椅及提供小朋友着色涂鸦的活动。

我们有残障人士通道，沿着主要入口。





Safety/ Emergency Information

There are emergency exit signs located above all entry and exit doors.

In case of a fire, the duty supervisor will ensure all patrons are escorted outside the premises to a muster point closely located outside the building. If sirens have been activated the fire brigade automatically respond and siren can only be turned off once cleared and re-activated by the fire authorities.

An evacuation map is located outside the restrooms, also in the kitchens and receivable areas of the restaurant

安全 / 紧急疏散信息

紧急逃生标志置于主要入口及逃生门上方。

万一发生火警，现场主管将确保护送所有顾客离开主建筑并集中於附近的空地。

一旦警报器启动，消防队会立即前往，直到确定现场无安全疑虑，将由消防部门关闭警报器。

疏散逃生地图张贴于洗手间外、厨房以及餐厅卸货区



Skeetas

all day, every day

